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Białe Błota, dnia 24.08.2023r.  

 

BRG.0012.8.7.2023 

 

 

Protokół z wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

społecznej i Sportu Rady Gminy Białe Błota w dniu 24 sierpnia 2023r. o godz. 10.00 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

Przewodnicząca Komisji - radna Karolina Lachowicz 
Członek Komisji - radny Zbigniew Moroz  
Członek Komisji - radny Jacek Krzyżanowski  
Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu - Patrycjusz Migawa 
oraz  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w  Przyłękach - Karolina Pasieczna-Szpulecka 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Łochowie - Mirosław Donarski  
Dyrektor Gminnego Żłobka ,,U Misia,, Łochowo/Zielonka - Iwona Nowak 
Dyrektor Gminnego Przedszkola „Wróżka” w Białych Błotach- Irena Serlikowska  
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Białych Błotach - Danuta Ferenstain 
 

1. Otwarcie posiedzenia, sprawdzenie listy obecności-  Przewodnicząca Komisji - 
radna Karolina Lachowicz, członek Komisji-radny Zbigniew Moroz, stwierdzenie 
quorum) 
 

      Wyjazdowe spotkanie członków Komisji rozpoczęło się w Szkole Podstawowej im. 

Ks. Jana Twardowskiego w Przyłękach.  

Komisja obejrzała budynki Szkoły oraz zapoznała się z materiałem przygotowanym 

przez Dyrektor Panią Karolinę Pasieczna - Szpulecką  odnośnie spraw bieżących 

dotyczących rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2023/2024, najpilniejszych potrzeb 

placówki (rozbudowa Szkoły) oraz przeprowadzonych pracach remontowych przez 

okres wakacji letnich. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości,  jednomyślnie  popierając wszystkie 

działania mające na celu usprawnienie placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny 

Moroz Zbigniew). 

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja była Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła 

II w Łochowie. Komisja obejrzała budynek Szkoły oraz zapoznała się z materiałem 

przygotowanym przez Dyrektora Pana Mirosława Donarskiego odnośnie 

przygotowania placówki do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2023/2024 (m.in. 
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prace remontowe), jak również nadrzędnych potrzeb placówki wynikających z potrzeb 

dzieci i młodzieży uczeszczającej do placówki w nowym roku szkolnym oraz tych 

kontynuujących naukę (rozbudowa placówki). 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości, jednomyślnie  popierając wszystkie 

działania mające na celu usprawnienie placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny 

Moroz Zbigniew). 

Następnie Komisja udała się do Gminnego Żłobka, u Misia,, w Łochowie.  

Komisja obejrzała budynek Żłobka, zapoznała się z materiałem przygotowanym przez 

Dyrektor Panią Iwonę Nowak odnośnie spraw bieżących związanych z przyjęciem 

nowych wychowanków do placówki, procesem adaptacji realizowanym na terenie 

placówki oraz najpilniejszych potrzeb placówki zwiększających bezpieczeństwo dzieci 

przebywających w placówce. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości, jednomyślnie  popierając wszystkie 

działania mające na celu usprawnienie placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny 

Moroz Zbigniew). 

Kolejnym obiektem, który odwiedziła Komisja było Gminne Przedszkole „Wróżka”  

Komisja – dołączył Radny Jacek Krzyżanowski  

Komisja obejrzała budynek Przedszkola oraz zapoznała się z materiałem 

przygotowanym przez Dyrektor Panią Irenę Serlikowską  odnośnie przeprowadzonych 

prac remontowych w placówce, spraw bieżących oraz najpilniejszych potrzeb 

placówki: 

Plac zabaw – modernizacja istniejącego obiektu (likwidacja elementów stanowiących 

zagrożenie dla dzieci, wyłączonych z eksploatacji, ogrodzenie oddzielające plac 

zabaw od parkingu, doposażenie placu zabaw) 

Sprzęt komputerowy- zakup, internet. 

Klimatyzatory do sal – zakup. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości, przeanalizowała najpilniejsze potrzeby 

placówki , jednomyślnie  popierając wszystkie działania mające na celu usprawnienie 

placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew, radny Jacek 

Krzyżanowski). 

Ostatnim obiektem, do którego udała się Komisja była Szkoła Podstawowa im. 

Rejewskiego w Białych Błotach.  

Komisja obejrzała budynki szkolne oraz zapoznała się z materiałem przygotowanym 

przez Dyrektor Panią Danutę Ferenstain odnośnie spraw bieżących (prace remontowe 

- m.in. szatnia, toalety) oraz najpilniejszych potrzeb placówki: 

opuszczenie przez Gminne Centrum Kultury zajmowanych sal Szkoły w celu 
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zwiększenia bazy lokalowej (piwnica-2pomieszczenia),  

Komisja przyjęła informację do wiadomości, przeanalizowała najpilniejsze potrzeby 

placówki , jednomyślnie  popierając wszystkie działania mające na celu usprawnienie 

placówki (ZA- radna Lachowicz Karolina, radny Moroz Zbigniew, radny Jacek 

Krzyżanowski). 

      

2. Zakończenie Posiedzenia godz. 16.30 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej I Sportu 

Karolina Lachowicz 

 


